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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:939 En minskning av vildsvinsstammen

Vildsvinsskadorna är omfattande, och skadorna innebär stora ekonomiska 
förluster för vårt svenska lantbruk. En ökad avskjutning och minskning av 
vildsvinsstammen är helt nödvändig för att minska skadorna och minimera 
förlusterna som är orsakade av vildsvinen. 

Sönderbökade åkrar, trädgårdar, kyrkogårdar, parker med mera. Listan kan 
göras lång på skador som vildsvinen orsakar, för att inte tala om alla de 
trafikolyckor som vildsvinen orsakar.

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga till statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder har statsrådet vidtagit eller ämnar vidta för att kraftfullt minska 
vildsvinsstammen?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-10
Besvaras senast
2020-12-28


